



## Referat

# Bestyrelsesmøde

Dato: 2. juli 2024				
Til stede Bestyrelse: Maika Grundsøe Helstrup, Skipper Pedersen, Lise Bohmann Mohr, Vicky Højager Larsen Andre: Karina Modeweg				
Fraværende: Tommy Pedersen				
EMNE	SPECIFIKT	TILTAG	ANSVAR	DEADLINE
Godkendelse af dagsorden	Godkendt			
Valg af referent	Lise			
Valg af ordstyrer	Vicky			
Opfølgning fra sidste møde	Hvordan gik vores arrangement med Marianne Florman?	Ingen indtjening på billetsalg, vi vidste ikke hvor mange deltagere. Lidt indkøb til boden, sponsoreret sandwich og kager. God fortjeneste på bod og lotteri. Karina har hørt godt fra publikum fra Feddet.		
Orientering fra formanden	Bestyrelsen har fundet den første af de to suppleanter, som vi mangler, og Karina Nørager Modeweg-Hansen er inviteret til første møde.	På hele bestyrelsens vegne byder vi Karina velkommen til bestyrelsen som 1. suppleant. Der klappes.		
Orientering fra udvalgene	<ul style="list-style-type: none"> <li>• "Opdater dine trailer skills".</li> <li>• O-Ridt; Afholdes 15. september?</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Ide til aktivitet i trailer tricks, bakke, slalom mm.            Vedligehold af trailer; med Tommy og Skipper            Forhøres hos DLG om vi må være hos dem.            Evt. sponsor, Rasmus Birk fra Lolland.</li> </ul> <p>Vicky og Lena har været på Avnø og tjekke ruter mm.</p>	Tommy og Skipper	
			Vicky og Lena	



	<ul style="list-style-type: none"><li>• Andre arrangementer efter stævnet 31/8;</li><li>• "Sadl op til sammenhold"</li></ul>	<p>Der skal bruges minimum 15 hjælpere. Ruter på 3,5 9,5 og 14,5-15 km. Lise og Maike forsøger at komme ud og ride en af ruterne snarest.</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Kæphest, ringridning, loppemarked, juletræssalg, juleridt.</li><li>• Vi har meldt fra til DRF.</li></ul>	Alle har en opgave med disse	
<b>Orientering fra møder afholdt med tredjepart</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>• Møde med Kristina og Jan, om kontraktfornyelse:</li><li>• D5 møde, Vicky, Maike og Lise var med. DRF Formanden Dan tager på besøg rundt i landet, og vi har meldt ud at vi også gerne vil have besøg. Vi vil prøve at få arrangeret noget på dagen.</li></ul>	<ul style="list-style-type: none"><li>• Mødet var hyggeligt, vi bibeholder kontrakten som tidligere uden de store ændringer.</li></ul>	Vicky	
<b>Orientering fra Kassereren</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>• Vi har 53 (54) medlemmer.</li><li>• Huslejen er betalt.</li><li>• Kassereren efterspørger kvitteringer.</li></ul>			
<b>Evaluering af Dressurstævnet den 15. juni</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>• Hvad gik godt?</li></ul>	<ul style="list-style-type: none"><li>• Godt salg i bod og lotteri.</li><li>• Gode og positive tilbagemeldinger.</li><li>• Gode forhold og dejligt at vi holder lavere klasser.</li><li>• Fantastisk dommer, så mange gode tilbagemeldinger for hendes kritikker.</li><li>• Selvom det var dårligt vejr, gik det godt.</li></ul>		
	<ul style="list-style-type: none"><li>• Hvad kan vi gøre bedre?</li></ul>	<ul style="list-style-type: none"><li>• Ikke så mange nitter i lotteriet.</li><li>• Afspærring til opvarmning på den store bane?</li><li>• En enkelt meldte fra på dagen pga.</li></ul>		





		<p>vejret/banen. Det er svært for os at gøre noget ved, men vi vil tænke snakke med Jan om at banen skal harves meget mere. Ikke i dybden og ikke med traktoren.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Tidsplanen. Der var for lang imellem klasserne.           <ul style="list-style-type: none"> <li>- fordi der var afbud.</li> <li>- tvivl om tiden på de skridtede programmer. (Showklasse)</li> </ul> </li> </ul>		
	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Hvad skal vi gøre inden eller ved næste stævne?</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Brandslukker til frituren.</li> <li>• Snakke med Jan om banen</li> <li>• Næste gang skal der sættes hegn op til opvarmning.</li> <li>• Telt-elastikker skal have en overhaling, elastiksnor er indkøbt.</li> <li>• Tommy har lavet nye pløkker af armeringsjern, så teltet kan sikres ordentligt.</li> <li>• Der skal købes stormsikring ind til næste gang.</li> <li>• WD40 til smøring af spændeskruer.</li> <li>• Evt. flere spændeskruer.</li> <li>• Vi skal have lavet opsatsplader til blomsterne.</li> <li>• Blomster til de 12 dressurbogstaver. Maike og Lise skal ud og hente kunstige blomster, da vi har fået et godt tilbud.</li> </ul>		
	Andet?	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Anlægget fungerede ikke optimalt.</li> <li>• Sponsor skilte: Maike og Lise har været i Lundgrens Rideudstyr</li> </ul>		



Sydsjællands Køre- og Rideforening  
Vicky Højager Larsen  
Grønnegade 2, 1.th.  
4850 Stubbekøbing  
Tlf.: 22 56 89 64  
E-mail: [vickyhoejager@gmail.com](mailto:vickyhoejager@gmail.com)

		med rosette og har fået sponsorkontrakten underskrevet.  HUSK at sende stævnedatoer i god tid.		
<b>Springstævne – administrativt (denne gang er en læring som "føl")</b>	Karina skal have en opfrisker og kommer som føl hos Lena, Maike vil også gerne.	Der aftales datoer for hvornår der skrives ind på Equipe/ GO!	Vicky, Lena, Karina mfl.	Der aftales d. 7/7 på zoom til at indskrive proportioner på GO!, samt d. 22/8 til overførsel til Equipe og d. 29/8 hvor vi laver tidsplan og rykker rundt på eventuelle anmodninger
<b>Eventuelt</b>				
<b>Lukket møde</b>				
<b>Næste møde</b>	d. 13. August kl. 19 hos Maike.			
<b>Gennemgang og godkendelse af referat</b>	Referat sendes ud, og underskrives næste gang			

Maike Grundsøe Helstrup

Skipper Pedersen

Lise Bohmann Mohr

Vicky Højager Larsen